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Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 17 april 2018, ingekomen op 18 april 2018, heeft u namens de 

GroenLinks fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Kunt u aangeven hoeveel recreatieve helikoptervluchten plaatsvonden in 

de jaren 2016-2017 tot heden?  

Antwoord: Nee. De aard van de vlucht is niet relevant voor de 

aanvraag voor het opstijgen of landen met helikopters. Jaarlijks 

behandelen we circa 85 aanvragen. 

 

En ook voor welke gebieden en met welke voorwaarden? En graag met 

vermelding van de namen van de bedrijven en hun vestigingsplaats. 

Antwoord: Een overzicht van de gebieden waar helikopters gevlogen 

hebben, hebben we niet beschikbaar omdat wij geen bevoegdheid 

hebben over het luchtruim. Op grond van de Beleidsregel ontheffing 

luchtvaartgebruik terreinen Noord-Brabant 2012 weigeren we 

aanvragen om te landen of op te stijgen in EHS-, Natura2000- of 

stiltegebieden. 

 

2. Is het juist dat het stijgen en landen van deze helikopters nu plaatsvindt 

vlakbij de natuurgebieden? 

Antwoord: Nee, niet in alle gevallen vinden deze plaats nabij 
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natuurgebieden. Indien de locatie gepland is in de nabijheid van een 

natuurgebied, dan voeren wij ook een toets uit op grond van de Wet 

natuurbescherming. 

 

3. Op welke gronden worden vergunningen verleend (wettelijk kader)? 

      Antwoord: Het wettelijke kader is vastgelegd in artikel 8.51a van de 

      Wet luchtvaart. Daarnaast toetsen wij aan onze Beleidsregel ontheffing  

      luchtvaartgebruik terreinen Noord-Brabant 2012 en de Wet  

      natuurbescherming. 

 

4. Bent u het met de fractie van GroenLinks eens dat recreatieve 

helikoptervluchten boven natuurgebieden of in de buurt van 

natuurgebieden moet worden verboden? Kunt u uw beantwoording 

toelichten. 

Antwoord: Ja, voor zover het betreft vermijdbare recreatieve vluchten 

boven natuurgebieden. Nee, voor zover het betreft in de buurt van 

natuurgebieden. In de buurt is een subjectief begrip. Per gebied kan de 

afstand verschillen waarbij er nog effecten optreden. 

 

5. Op welke wijze en binnen welke termijnen kunnen belanghebbenden 

bezwaar maken tegen verleende vergunningen? 

Antwoord: Belanghebbenden kunnen tegen een verleende (of 

geweigerde) ontheffing binnen zes weken na bekendmaking bezwaar 

indienen bij ons college. Belanghebbenden kunnen tevens in geval van 

een spoedeisend belang een voorlopige voorziening aanvragen bij de 

rechtbank. Deze vorm van rechtsbescherming is geregeld in de 

Algemene wet bestuursrecht. 

 

6. Zijn er op rijksniveau of in IPO-verband nadere afspraken gemaakt over 

de criteria voor vergunningverlening? 

Antwoord: De Regeling veilig gebruik luchthavens en andere terreinen  

van de Minister van Verkeer en Waterstaat van 27 oktober 2009 stelt 

regels over onder andere het terrein, de wijze waarop het terrein wordt 



 

 

 
 

Datum 

24 april 2018 

Ons kenmerk 

C2225563/4348417 

  3/3 

gebruikt en de termijn waarbinnen wij op de aanvraag dienen te 

beslissen. 

Er zijn wel pogingen ondernomen om in IPO-verband te komen tot 

uniforme afspraken en criteria, maar dit is tot op heden niet gelukt omdat 

het provinciaal beleid te verschillend is 

 

7. Bent u bereid om IPO-verband nadere beleidsregels uit te werken om de 

verstoringen van de rust in natuurgebieden te minimaliseren? Dit ook in 

overleg met de Brabantse omgevingsdiensten en de Vereniging van 

Brabantse Gemeenten. 

Antwoord: Nee, zie hiervoor ons antwoord op vraag 6.  

Wij herzien momenteel onze Beleidsregel ontheffing luchtvaartgebruik 

terreinen Noord-Brabant uit 2012 waarbij dit aspect ook aan de orde 

komt. Bij de herziening zullen belanghebbenden worden betrokken. 

 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


